

Freedom Finance Global PLC 16, Dostyk street, integral non-residential facility No.2, Yessil district, Astana,

Freedom Final description of the first of th

Freedom Finance Global PLC 010016, ҚР. Астана қ. Есіл ауданы, Достық көшесі 16, кірістірілген тұрғын емес үй 2 Talan Towers Offices

Freedom Finance Global PLC 010016, PK, г. Астана, район Есиль, улица Достык, здание 16, внп. 2 Talan Towers Offices +7.7172.727.555 info@ffin.global

08.06.2023

Notice on the admission to trading on the ITS multilateral trading facility

Уведомление о получении доступа к торгам на многосторонней торговой площадке ITS

Dear colleagues,

Freedom Finance Global PLC (the "Company"), a public company established under the laws of the Astana International Financial Centre (the "AIFC"), would like to take this opportunity to express its compliments and wish you success in your professional activities.

As part of the development of the brokerage business, the Company is interested in expanding the opportunities for clients to purchase financial instruments. In this regard, the Company has applied for admission to trading on the multilateral trading facility operated by International Trading System Ltd. ("ITS"), a private company registered in the AIFC and having the relevant license.

At this moment, we're informing you that Company became as participants of ITS from 07.06.2023.

Уважаемые коллеги,

Публичная компания Freedom Finance Global PLC (далее — "Компания"), созданная в соответствии с законодательством Международного финансового центра "Астана" (далее — "МФЦА"), хотела бы воспользоваться возможностью, чтобы выразить Вам своё почтение и пожелать Вам успехов в Вашей профессиональной деятельности.

рамках развития брокерского бизнеса Компания заинтересована расширении возможностей приобретения финансовых инструментов клиентами. В связи с этим Компания подавала заявление на получение доступа к торгам на многосторонней торговой площадке, управляемой International Trading System Ltd. (далее – "ITS"), частной компанией, зарегистрированной в МФЦА и получившей соответствующую лицензию.

В настоящее время, мы уведомляем Вас, что 07.06.2023 года, Компания стала участником ITS.

Sincerely yours,

Chief Executive Officer

R. Tukanov



7555 ffin.global